
Agendacommissie WBB

Afsprakenlijst
Datum : vrijdag 10 november 2017
Tijd : 10.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Lingewaal

Aanwezig : mw. L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen (voorzitter), dhr. K.G. Steenbergen (secretaris)
Geldermalsen : mw. A.M. IJff (PvdA)
Neerijnen : dhr. J.G. van Maanen (SGP)
Lingewaal : mw. D. van Zee – van Arendonk (CDA)

Afwezig m.k. : dhr. M. Vermeulen (kwartiermaker griffie)

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom in deze eerste 
vergadering van de Agendacommissie West Betuwe Beraad. Er is bericht van verhindering 
binnengekomen van dhr. Vermeulen.

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Ingekomen stukken en mededelingen

Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen voor deze vergadering ingebracht.

4. Terugblik (evaluatie) West Betuwe Beraad 9 oktober 2017

Afspraak

De vergadering is soepel verlopen. Na wat formele agendapunten kwam een toelichtende 
presentatie door de heer Verbruggen van het bureau BugelHajema op het Bidbookproces in 
relatie tot de omgevingsvergunning. Met betrekking tot het Bidbookproces is nog wel even 
gediscussieerd binnen de Agendacommissie over met name de communicatie en de 
uitvoering van het proces. Ook leeft deze inventarisatie minder bij onze inwoners dan vooraf 
gehoopt, vragen wij de inwoners niet te vaak hetzelfde? Het Bidbookproces is iets van onze 
inwoners, waarbij de raadsleden slechts meelopen en meeluisteren. De raad hoeft daar nu 
inhoudelijk (nog) niets van te vinden en heeft daar nu (nog) geen grip op en krijgt het Bidbook 
uiteindelijk volgend jaar ter vaststelling voorgelegd. Maar wat stellen we dan vast, de inhoud? 
Er zijn raadsfracties die nu al hebben aangegeven, de inhoud van dat Bidbook te willen 
betrekken bij de opstelling van de programma’s voor de verkiezingen van West Betuwe. 
Welke rol vervullen de raadsleden bij de arenadialogen? Dat graag vooraf duidelijk 
communiceren!
De agendacommissie wenst graag actief mee te denken, hoe het Bidbook kan worden 
aangeboden bij de raden, wat de raden uiteindelijk gaan vaststellen en op welke wijze de 
raden de (spreekwoordelijke) overdracht van het Bidbook aan de nieuwe raad van West 
Betuwe vorm geven. 
Communicatie voorafgaand en aansluitend aan het West Betuwe Beraad wordt positief 
bevonden en het is heel belangrijk om dat te blijven doen. Publicatie in het Kontakt en 
Nieuwsblad Geldermalsen voldoen aan een vraag van inwoners, maar dan moeten die 
weekbladen wel huis-aan-huis overal worden bezorgd. Dat is nu niet het geval. Mogelijkheden
van andere vormen van communicatie, door bijvoorbeeld een nieuwsbrief o.i.d. uit te geven 

1



Agendacommissie WBB
heeft ook duidelijk meerwaarde. Teveel nieuwe vormen van communicatie worden vaak ook 
weer niet opgepakt door inwoners. Duidelijk, vertrouwd en gedoceerd communiceren.
Geadviseerd wordt om de dynamiek van de aankomende gemeenteraadsverkiezingen in 
maart 2018 te gebruiken om ook de gemeenteraadsverkiezingen voor West Betuwe in 
november 2018 onder de aandacht te brengen.

5. Concept-agenda West Betuwe Beraad 27 november 2017

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Er komen steeds meer verzoeken vanuit stuurgroep en/of werkgroepen voor het houden van 
avonden voor het verstrekken van informatie of andere type bijeenkomsten. Dit werkt bij 
raadsleden verwarrend als diverse partijen de raadsleden daarvoor gaan uitnodigen. De 
bijeenkomsten worden georganiseerd onder de paraplu van het WBB en daarbij dient te 
worden aangegeven welke status de bijeenkomst heeft en welke rol daarbij van raadsleden 
wordt verwacht. Kortom, hier moet meer duidelijkheid en herkenbaarheid in worden 
aangebracht richting de raadsleden. Ook dient te worden bewaakt dat de avonden over 
voldoende inhoud beschikken.
Alle bijeenkomsten en vergaderingen die gehouden (gaan) worden voor raadsleden vanuit de 
drie gemeenten lopen via de Agendacommissie WBB. Zij dragen zorg voor de coördinatie van
de planning en verzorgen een eenvoudige toetsing van vraag en aangeleverd aanbod.

Placering van de raadsfracties aan de raadstafel in de eerste bijeenkomst van het WBB was 
zeer verwarrend. De tafelschikking ontbrak, waardoor het moeilijk werd voor de diverse 
fracties binnen dezelfde partij om bij elkaar te kunnen zitten. Uiteindelijk is er wel een 
oplossing gevonden maar dat had vooraf beter gekund. Een formele vergadering vraagt om 
een formele structuur!
Er zal een tafelindeling worden opgesteld voor het eerstvolgende WBB.

Voorafgaand aan het eerste WBB is door de GNL-griffiers afgesproken om de vergaderingen 
in een geluidsbestand op te nemen en (zo mogelijk) live uit te zenden. Dit is helaas bij het 
eerste WBB mis gegaan. Ook is het live uitzenden van de vergaderingen vanuit Lingewaal 
momenteel niet mogelijk. 
Daardoor wordt afgesproken om de vergaderingen van het WBB niet live uit te zenden, maar 
alleen via een geluidsopname nadien beschikbaar te stellen op de website van de gemeente 
waar de vergadering is gehouden. Op de websites van de beide andere gemeenten en op de 
website van West Betuwe wordt een link opgenomen die rechtstreeks verwijst naar het 
geluidsbestand, dat nadien ook niet op sprekersniveau behoeft te worden bewerkt.

In de bijeenkomsten van het WBB zal voornamelijk informatie worden verstrekt, debat worden
gevoerd en (zo nodig) een voorgenomen besluit worden genomen. Besluitvorming die nog 
beslist voor 1 januari 2019 genomen moet worden loopt via de drie gemeenteraden.
Het benutten van de termen Beeldvorming – Oordeelsvorming – Besluitvorming bij/op de 
diverse vergadering WBB is daarom minder gewenst.

Bij afwezigheid of ontstentenis van de voorzitter of de secretaris WBB dient deze te worden 
waargenomen of vervangen. Dat kan op diverse manieren worden ingevuld, waarbij wordt 
geadviseerd om hierbij aansluiting te zoeken op de bepalingen uit de Gemeentewet. Dit is nog
niet geregeld in het aangenomen Protocol voor de vergaderingen van het WBB.
De leden van de Agendacommissie WBB stellen dat de voorzitter het beste kan worden 
waargenomen door één van de beide andere burgemeesters, die dat onderling afspreken al 
naar gelang hun agenda’s het toelaten. Zij zijn doorgaans beter geïnformeerd op de te 
bespreken onderwerpen binnen het WBB. De plaatsvervanging van de secretaris zal op 
voorstel vanuit de griffiers aan het WBB ter besluitvorming worden voorgelegd.

De gevraagde beeldvorming voor de Verbonden Partijen is zeer summier aangegeven vanuit 
de projectgroep. Komende week wordt dit nog besproken binnen de stuurgroep. Na discussie 
kiest de Agendacommissie voor een andere insteek van deze beeldvorming.
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Afspraak De Agendacommissie denkt dat het goed is om in eerste instantie eens met elkaar het 

gesprek aan te gaan over een inventarisatie van alle Verbonden Partijen, waarvan de drie 
gemeenten nu gebruik maken, waarbij inzicht wordt gegeven op de aangegane verplichtingen
en de consequenties bij een (mogelijk) gewijzigde invulling van de uitvoerende taken. Daaruit 
komen dan discussiepunten naar voren op bepaalde Verbonden Partijen, die nader uitgewerkt
kunnen worden en in een tweede bijeenkomst. Daarin kan de uitwerking ter bespreking 
worden ingebracht, waarbij de stuurgroep tegelijkertijd een voorstel voor de route voor het 
vervolgproces kan meegeven.

6. Wat verder ter tafel komt

6.1 Beeldvormende avond Mobiliteitsvisie West Betuwe

Afspraak

Er is een verzoek ontvangen voor het houden van een beeldvormende bijeenkomst voor het 
opstellen van een Mobiliteitsvisie West Betuwe. Geconstateerd wordt dat dit verzoek is 
ontstaan vanuit een urgentie binnen de gemeente Geldermalsen met betrekking tot de 
onveiligheid op provinciale wegen en enkele fietsvoorzieningen. De agendacommissie vraagt 
zich af of het ontwikkelen van een mobiliteitsvisie voor West Betuwe op dit moment prioriteit 
kent. Waar trek je de grens visie vormend voor het WBB? Er is nu al veel werk te verrichten in
het kader van harmonisatie van bestaand beleid, wat een grote impact heeft op de 
beschikbare capaciteit. Natuurlijk is harmonisatie van dit beleid ook nodig, maar dat kan ook 
na 1 januari 2019 opgepakt worden in een gezamenlijke mobiliteitsvisie.
De Agendacommissie spreekt af om een knip te maken. Nu aandacht voor de urgentie m.b.t. 
de knelpunten verkeersveiligheid op provinciale wegen, kan worden opgepakt door de 3 
portefeuillehouders richting provincie, al dan niet gesteund door aangenomen motie(s) uit de 
gemeente(n). Dat hoeft vervolgens niet meer via een WBB. De voorbereidingen voor een 
mobiliteitsvisie is qua timing op dit moment ten opzichte van het BidBook-proces niet gelukkig
gekozen. In het BidBook kan veiligheid en verkeersveiligheid ook al worden meegenomen. De
vraag terugleggen bij de stuurgroep en gelijktijdig  “hoe hiermee om te gaan” 

7. Rondvraag

Afspraak

Afspraak

Mededeling

Er is voor het zomerreces een werkgeverscommissie griffie WB bijeen geweest. Krijgt dat nog
een vervolg? De voorbereiding van de griffie WB en dergelijke vindt binnen de raadwerkgroep
plaats, maar bij de invulling en dergelijke zal toch ook de werkgeverscommissie griffie WB een
rol hebben. Ook is het wellicht relevant om periodiek een gesprekje te voeren over de 
voortgang en de samenwerking met de kwartiermaker griffie en de secretaris WBB.
De Agendacommissie denkt dat het goed is als de waarnemend voorzitters van de 3 raden 
periodiek eens overleg voeren met de griffiers (samen of ieder afzonderlijk vanuit de rol die zij
binnen WB vervullen) in een soort van voortgangsgesprekje. Daar dient transparant mee te 
worden omgegaan en zal dan ook eerst gedeeld moeten worden met de waarnemend 
voorzitter uit Lingewaal (nu niet aanwezig). Ook  kunnen de voortgangsgesprekjes pas een 
aanvang nemen, eerst nadat de griffiers ieder hun eigen periodieke gesprek met de eigen 
werkgeverscommissie hebben gevoerd.

De gemeente Lingewaal denkt na om een soort “afscheidscadeau(tje)” aan haar inwoners te 
schenken bij het opgaan in de nieuwe gemeente West Betuwe (markeren momentum). Dat 
kan een individueel cadeautje zijn aan alle inwoners/gezinnen/huisadressen (bijvoorbeeld 
amarylisbol, mok of handdoek) of één cadeau aan alle inwoners ergens in de huidige 
gemeente (bijvoorbeeld kunstwerk o.i.d.). Leeft dit idee voor een afscheidscadeau/ 
welkomstcadeau ook bij de beide andere gemeenten?
Afgesproken wordt dat de leden dit idee zullen terugleggen binnen het eigen Presidium en dat
het nog eens terug komt als agendapunt binnen deze Agendacommissie.

Op 18 december 2017 vindt er een Kerstmarkt plaats voor het personeel en aansluitend de 
raad- en commissieleden in Neerijnen. Tijdens deze kerstmarkt kan iedere genodigde een 
eigen kerstpakket/-gratificatie samenstellen. Dit is een voortzetting van een goed gebruik 
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binnen de gemeente Geldermalsen, waar nu ook de gemeenten Lingewaal en Neerijnen aan 
mee doen. De uitnodiging voor de raad- en commissieleden wordt gedaan door de voorzitter 
van het WBB en de mogelijkheid hiervoor wordt geboden tussen 19.00 en 20.00 uur. Bij 
afwezigheid van een raad- of commissielid zal deze een uitgeschreven bon ter beschikking 
worden gesteld, die hij/zij op een later tijdstip zelf bij de aanwezige ondernemers of 
hobbyisten kan besteden.

8. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 12.10 uur onder dankzegging voor ieders inbreng.

Vastgesteld in de Agendacommissie West Betuwe Beraad van 12 januari 2018

De secretaris, De voorzitter,

K.G. Steenbergen L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

17-01 Aanbieding BidBook raad WB

leden A-WBB wensen actief mee te 
denken voor aanbieding BidBook bij 
gemeenteraden GNL en nieuwe raad WB

Leden A-WBB 10-11-2017

17-02 Agendering verzoeken vanuit stuurgroep 
en/of werkgroepen in WBB of andere type 
avonden

alle bijeenkomsten en vergaderingen die 
gehouden (gaan) worden voor raadsleden 
vanuit de GNL-gemeenten worden 
georganiseerd onder de WBB-paraplu en 
lopen via de A-WBB

Voorzitter/
secretaris

10-11-2017

17-03 Placering raadsfracties in het WBB

er zal een tafelindeling worden opgesteld 
voor het eerstvolgende WBB

Voorzitter/
secretaris

10-11-2017

17-04 Live-uitzenden vergaderingen WBB

Vergaderingen niet live-uitzenden, maar 
wel alleen geluidsopname beschikbaar 
stellen via de websites ter raadpleging.

Secretaris 10-11-2017

17-05 Bijzondere werkgeverscommissie Griffie

Periodiek overleg voeren met de drie 
griffiers GNL over de voortgang en de 
onderlinge samenwerking

Wnd.voorzitters
GNL

10-11-2017

17-06 Afscheidscadeau(tje) inwoners G-N-L

binnen het eigen Presidium zal worden 
nagegaan of hieraan behoefte bestaat en 
zo ja, in welke vorm.

Wnd.voorzitters
GNL

10-11-2017

17-07 ...

...

College B&W 10-11-2017

2018
18-01
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